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حداقل خدمات حاکمیت 

کاهش یافته

ضریب هوشی

کیفر خواست پروانه سلحشوری

استرداد »منصوری« 

حذف غیرقانونی قیمت ها 

گذاشته اید انقلابیگری؟

رئیسی و انتخابات ۱۴۰۰

ادعای عطریانفر 

حجت الاســلام قمی گفت: شورای عالی انقلاب فرهنگی و شورای عالی فضای 
مجازی چهار ماه است تشکیل نمی شوند و یا سند مهندسی فرهنگی کشور مورد تأکید 
مقام معظم رهبری بیش از ۵ســال است که مصوب شده، اما بر زمین مانده است. رئیس 
ســازمان تبلیغات اســلامی با بیان این نکته که حضور روحانی مســتقر در مناطقی که 
دچار آســیب های اجتماعی هســتند کاهش جرائم و بزه در آن مناطق شده خاطر نشان 
کرد: نیروی انتظامی یک منطقه ای در نامه ای به سازمان تبلیغات اسلامی از حضور یک 
روحانی مســتقر در آن منطقه تشــکر کرد و گفته اســت که با وجود آن روحانی، دیگر 
نیازی به اســتقرار نیروی انتظامی در این منطقه نیســت. وی با اشاره به وجود ۸۰ هزار 
مسجد و ۹۰ هزار هیئات مذهبی ثبت شده در کشور اضافه کرد: متأسفانه هیئات مذهبی 
از حداقل خدمات حاکمیت محروم هستند و حتی یک شناسه و شماره حساب ندارند 
و ســازمان های مردم نهاد از حمایت های دولت برخوردارند، اما هیئات مذهبی از این 

حمایت ها بهره مند نمی شوند.

فرمانــده ســتاد مقابله با کرونــا در تهران با انتقاد از کاهــش توجه عموم مردم به 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی به ویژه در پایتخت گفت: در استان تهران رعایت نکات 
فاصله گذاری اجتماعی در فروردین ماه ۶۲ درصد بود که متاسفانه طی روز های اخیر به 
۱۱ درصد کاهش یافته اســت. علیرضا زالی روز یکشنبه اظهار داشت: همچنین به طور 
کلی در کل کشور در فروردین سال جاری مردم تا ۷۸ درصد فاصله گذاری اجتماعی را 
رعایت می کردند در حالی که این عدد در اردیبهشت به ۲۳ درصد و اکنون در خرداد ماه 

به ۱۸ درصد کاهش یافته است.

یک نماینده مجلس گفت: با ادامه روند کاهش جمعیت کشورمان در حال حاضر 
میانگین ضریب هوشــی یا IQ ایرانی ها از ۱۰۴ به ۶۸ رســیده است؛ دلیل آن این است 
کــه نخبگان و تحصیلکردگان ما عمدتــاً ازدواج نکرده اند یا دیر ازدواج کردند یا نهایتاً 
تک فرزند و دو فرزندی هســتند. فاطمه محمدبیگی درباره طرح های در دست بررسی 
مجلس یازدهم برای حل مسئله "بحران جمعیت و فرزندآوری" اظهار کرد: از سال ۱۳۸۵ 
جامعه شناسان و جمعیت شناسان تذکر دادند که وضعیت جمعیتی ایران رو به وخامت 
اســت، اما متاسفانه در دولت های وقت این تذکرات جدی گرفته نشد! تا اینکه رهبری 
معظم در سال ۱۳۸۹ به مسئولان تذکری جدی در حوزه جمعیت دادند. وی ادامه داد: آن 
زمان، بعد از تذکر رهبری و اطلاع از نگرانی ایشان، یک سری مطالعات جمعیتی را انجام 
دادم؛ نتیجه آن این شد که چند سال در دانشگا ه ها مشغول به تدریس درس "جمعیت و 
دانش خانواده" شدم؛ متاسفانه جریان قالب کشور، جریانی موافق با موضوع "جمعیت و 
تعالی خانواده" نبود دلیل آن نیز عدم دانش و شناخت از حوزه جمعیت و اثرات جمعیتی 
در سلامت، پیشرفت اقتصادی، کاهش آسیب های اجتماعی، پیشرفت تکنولوژی و حتی 

پیشرفت در "IQ" یا "ضریب هوشی" است.

پرونده پروانه سلحشوری نماینده سابق مجلس با صدور کیفرخواست مجرمیت 
به دادگاه ارســال شــد. پروانه سلحشوری نماینده تهران پس از شکایت و انجام مراحل 
تحقیقات در دادسرای فرهنگ و رسانه مجرم شناخته شد. کیفر خواست وی با اتهام های 
نشر اکاذیب به قصد تشویش اذهان عمومی و فعالیت تبلیغی علیه نظام جمهوری اسلامی 
صادر و جهت رسیدگی به دادگاه های انقلاب اسلامی و مجتمع قضایی کارکنان دولت 

ارسال شد.

ســردار »هادی شیرزاد«  در تشریح جزئیات دستگیری »منصوری«، اظهار داشت: 
بر اســاس اعلام قوه قضائیه مبنی بر تحت تعقیب بودن  نامبرده، پلیس بین الملل ناجا  
بلافاصله، برای فرد مذکور اعلان »قرمز«  صادر و  این اعلان بین المللی، در اختیار سایر 
کشــور ها قرار گرفت. وی افزود: این فرد، طی چند روز گذشــته در بخارست پایتخت 
رومانی شناسایی و  پیرو مکاتبات ما با پلیس محلی بخارست و اینترپل رومانی، پلیس 
این کشــور بر اســاس مستندات و مدارک ارسالی، این فرد را دستگیر کرد. رئیس پلیس 
بین الملل ناجا گفت: »منصوری«  در حال حاضر در کشــور رومانی اســت و  به دلیل 
محدودیت های پروازی با توجه به شیوع کرونا، روند انتقال و استرداد نامبرده به کشور 
در دســتور کار جدی پلیس اســت و طی روز های آینده  انجام می شــود. غلامحسین 
اســماعیلی پیش از این  در جمع خبرنگاران و در حاشــیه مراسم تودیع و معارفه رئیس 
ســازمان زندان ها و اقدامات تامینی و تربیتی گفته بود : غلامرضا منصوری در رومانی 
توسط پلیس اینترپل دستگیر شده، اما به دلیل شیوع کرونا، چون هیچ پروازی انجام نشده 

فعلا به ایران آورده نشده است.

بهاره آروین، عضو هیئت رئیســه شورای شهر تهران با اشاره به تهدید غیرقانونی 
ســایت های اینترنتی به منظورحذف قیمت های مسکن در تهران گفت: این امر در اوج 
فصل نقل و انتقالات مسکن و شرایط شیوع کرونا، مشکلات عدیده ای را برای شهروندان 
ایجاد کرده اســت. عجیب اســت که مسئولان امر از یک طرف شعار در خانه بمانید سر 
می دهند و از طرف دیگر، با سیاســت هایی نســنجیده، چون حذف قیمت مســکن از 
ســایت های اینترنتی، شهروندان را مجبور می کنند در گرما و ترافیک و کرونا، سرتاسر 

شهر را زیرپا بگذارند و از این مغازه معاملات ملکی به آن یکی بروند.

روزنامه جمهوری اســلامی در سرمقاله خود نوشــت:یک نماینده مجلس آرزو 
می کند ترامپ بازهم رئیس جمهور آمریکا شــود تا تحریم ها را علیه ایران ادامه  بدهد و 
بیشــتر کند، چون تحریم ها باعث شکوفائی و خلاقیت در کشور می شوند. یک نماینده 
دیگر پیشنهاد می دهد یکی از خیابان های  تهران را به نام جورج فلوید، نام گذاری کنیم. 
عده ای هم قبل از اینکه به  ســراغ کار های اصلــی بروند طرح دوفوریتی برای تغییرنام 
فرودگاه مهرآباد را می دهند. کسی نیست که از این حضرات بپرسد این ها  که شما با رنگ 
و لعاب انقلابی گری پیشنهاد می دهید، چه دردی از مردم دوا می کنند؟ اگر فکر می کنید 
نام  این کار ها انقلابی عمل کردن است، مردم هوشیارتر از آن هستند که بتوان آن ها را با 
این قبیل اقدامات شعاری از واقعیت های زندگی  غافل ساخت. اگر می خواهید انقلابی 
باشــید، مثل ســردار سلیمانی باشید که به جای حرف زدن و شعار دادن و سرگرم کردن 
مردم با  وعده ها، به میدان عمل رفت و نشــان داد شــاگردان انقلابی مکتب امام خمینی 

چگونه نقشه های دشمنان را نقش بر آب می کنند.

امیرحســین قاضی زاده هاشمی نایب رییس مجلس شورای اسلامی در توئیتی از 
مخالفت رییس قوه قضاییه با کاندیداتوری اش در انتخابات ریاســت جمهوری ۱۴۰۰ 
خبر داد. قاضی زاده هاشمی در این توئیت افزود: »سخن برادرم آقای امیرآبادی بر لزوم 
حضور آیت الله رئیسی در انتخابات ۱۴۰۰جدید نیست. جمع بندی بسیاری از انقلابی ها 
همین بود که مطرح هم شد، اما ایشان به شدت مخالفت کردند و ضمن تاکید بر برنامه 
۵ ســاله خود در قوه قضاییه، طرح بحث های اینچنینی را انحراف درمســیر تحولی قوه 
و گفتمان مبارزه با فســاد دانستند.« احمدامیرآبادی فراهانی عضو هیأت رئیسه مجلس 
شورای اسلامی پیشتر در یک برنامه تلویزیونی گفته بود: من فکر می کنم اگر آقای رئیسی 

برای انتخابات سال ۱۴۰۰ بیاید همه مشکلات حل می شود.

عضو حزب کارگزاران سازندگی مدعی شد که هاشمی رفسنجانی معتقد بود که 
در انتخابات تقلب شده است در صورتی که نظر خاتمی خلاف این بود. عطریانفر عضو 
حزب کارگزاران ســازندگی در این باره گفت: »بعد از دادگاه، آقای هاشمی رفسنجانی 
بنده را دعوت و تکریم کردند. ایشان به من گفتند تمامی حرف هایت در دادگاه را به جز 
یک مورد قبول دارم. گفتم کدام مورد؟ گفتند بحث تقلب. اینکه گفتی تقلب نشده است 
را من قبول ندارم. گفتم بر چه اساسی شما این حرف را می زنید؟ گفتند: فلانی و فلانی 
به من گفتند که تقلب شــده اســت. طبق حرف های ایشان، برخی مقامات این مطلب را 
به آقای هاشــمی گفته بودند. به ایشان عرض کردم اصلا چنین چیزی امکان ندارد. من 
کارشناس مسائل انتخابات هستم و چنین چیزی که به شما گفته اند صحت ندارد... آقای 
خاتمی موضعشــان مانند آقای هاشــمی نبود و معتقد بودند که در انتخابات تقلب مؤثر 
نشده است. آقای هاشمی از ابتدا نسبت به احمدی نژاد موضع داشت و احساس می کردند 
احمدی نژاد دستاورد های نظام را از بین می برد. از طرف دیگر هم آقای احمدی نژاد در 

مخالفت با آقای هاشمی کم نمی گذاشت«.

اخبار ویژه ...
سخنگوی دولت:

توزیع همزمان با کیش، در بندرعباس و دیگر شهرهای هرمزگان

عبدالله ناصری عضو شورای هماهنگی اصلاح طلبان مطرح کرد؛

اصلاح طلبان برای ادامه حیات نیاز به 
تغییر راهبرد دارند

وزیر دولت احمدی ن ژاد: 

دستورات تلفنی روحانی ارزش خبری ندارد

سرویس سیاسی- ناصری گفت: اصلاحات اگر زنده نبود کانون های اصلی قدرت که 
متعلق به اصول گرایان است، این همه تنگنا برای آن ایجاد نمی کرد.حدود یک سال تا انتخابات 
ریاست جمهوری باقی است اما جریان های سیاسی از هم اکنون سرگرم آماده کردن خود برای 
ورود به این کارزار هستند. اصلاح طلبان البته قبل از این آمادگی ها باید تکلیف خود را درباره 
ائتلاف با غیر اصلاح طلبان و به اصطلاح استفاده از کاندیدای اجاره ای و یا حضور با کاندیدای 
اصلی خود روشن کنند. در این باره اختلاف نظرهایی بین فعالان سیاسی اصلاح طلب وجود 
دارد. گاهی حتی کار از اختلاف نظر فراتر رفته و شاهدیم که کارشناسان و تحلیلگران اصلاح 
طلب با اشاره به ریزش سرمایه اجتماعی این جریان که تا حد بسیاری متاثر از عملکرد دولت 
روحانی، مجلس دهم و شورای شهر تهران است؛ از مرگ اصلاحات می گویند. گروه دیگری اما 
خوشبین تر بوده و معتقدند که اصلاحات مردنی نیست. به باور این گروه اصلاحات زنده است 
و با چرخش به سوی مردم می تواند سرمایه اجتماعی خود را هم بازیابی کند. عبدالله ناصری، 
عضو شورای هماهنگی اصلاح طلبان از جمله افرادی است که در گروه دوم جای می گیرد. او 
در گفت وگویی تاکید کرد که اصلاح طلبان دیگر نباید ائتلاف کنند. او معتقد است که »ائتلاف 
هر جریان سیاسی با جریان مقابل خود با توجه به ساختار اصلی قدرت در نظام سیاسی ایران 

به ریشخندگرفتن مردم است.«
وضعیت کنونی اصلاحات را چطور می دانید. آقای زیباکلام چند وقت قبل گفته بود 

که »اصلاحات مرد« نظر شما چیست؟ 
اصلاحات اگر زنده نبود کانون های متعلق به اصول گرایان ، تنگنا برای آن ایجاد نمی کرد.

علائم حیات این جریان چیست؟
از علائم حیاتی مهم اصلاحات اینکه بســیاری از هواداران و بزرگان این گفتمان یا در 
حبس اند یا در حصر اند یا ممنوع العمل اند یا ممنوع الخروج. کار شورای نگهبان در انتخابات 

۲ اسفند در قلع و قمع نامزدهای اصلاح طلب نشان زنده بودن و هم قدرتمند بودن آن است.
موقعیت اجتماعی اصلاح طلبان همان است که چند سال قبل بود؟

قبول دارم که به نسبت ۵ سال قبل خیلی ضعیف شده است وعلت آن هم عملکرد دولت، 
فراکسیون امید و مدیریت شهری پایتخت بوده است. این ها همه علائم حیاتی اصلاحات است.

شرط ادامه حیات برای اصلاح طلبان چیست؟ 
تردیــد ندارم کــه برای ادامه حیات بطور جدی هم نیاز به تغییر راهبرد وجود دارد و هم 

تعییر رفتار اجتماعی.
برخی می گویند اصلاحات آسیب ندیده بلکه اصلاح طلبان از نظر سرمایه اجتماعی 
و محبوبیت در جامعه آسیب دیده اند. چه راه هایی برای بهبود وضعیت پیش پای این جریان 

است؟
بله قبول دارم محبوبیت اجتماعی اصلاح طلبان ضعیف شده است اما از آنجا که گفتمان 
اصلاحات تنها گفتمان نجات ملی کشور است با تغییر رفتار میتوان موقعیت اجتماعی گذشته را 
بازسازی کرد. یکی از مهمترین راه ها این  است که اصلاح طلبان شدیدا به سمت جامعه محوری 
حرکت کنند و خیلی صریح تر از گذشته کانون های قدرت را نقد کند. حتی اگر این کانون های 
قدرت مثل ریاست جمهوری و مجلس انتخابی باشد. اصلاح طلبان باید در برابر حوادثی مثل 
دی ماه ۹۶، آبان ماه ۹۸، سقوط هواپیمای اوکراینی، نقد عملکرد دولت و خصوصا شخص آقای 

روحانی ، به صورت شفاف موضع گیری کنند.
اصلاح طلبان در 1400 که نزدیک ترین کارزار انتخاباتی اســت چه خواهند کرد؟ 
اگر نیروهای مورد نظر خود را نداشته باشند، ائتلاف می کنند یا قید مشارکت در انتخابات 

را می زنند؟
اینکه اصلاح طلبان انتخابات ۱۴۰۰ چه تصمیمی می گیرند بسته به جمع بندی احزاب 
اصلاح طلب و ائتلاف های آن است. اما تردید نکنیم اگر اصلاح طلبان جز با نامزد اصلی خود 
در انتخابات شرکت کنند برای سال ها دیگر نمی توانند با مردم در مورد صندوق رأی حرف بزنند.

اما برخی از احتمال ائتلاف و حتی حمایت اصلاح طلبان از افردی مثل لاریجانی یا 
علی مطهری می گویند.

تنها در صورتی میتوان از لاریجانی، مطهری حمایت کرد که اولا این دو نفر به صراحت 
به جامعه اعلام کنند از اصولگرایی متعارف برگشته اند و راه نجات کشور را پیگیری راهبردهای 

اصلاح طلبانه می دانند و بالاخره قبل از رأی گیری کابینه خود را به مردم معرفی نمایند.
درصورتی که اصلاح طلبان بخواهند یک بار دیگر ائتلاف با گزینه غیر اصلاح طلب را 
امتحان کنند چه تدابیری خواهند اندیشیند که چالش های آنان با آقای روحانی تکرار نشود؟
اصلاح طلبان برای همیشه باید گزینه ی ائتلاف با غیر اصلاح طلبان را فراموش کنند. من 
معتقدم هر جریان سیاسی باید با کاندیدای اصلی خود بیاید تا بتواند مسؤلیت بپذیرد. ائتلاف 
هر جریان سیاسی با جریان مقابل خود با توجه به ساختار اصلی قدرت در نظام سیاسی ایران 

به ریشخندگرفتن مردم است.

سرویس سیاسی-فعال سیاسی اصولگرا گفت: اینکه مانور خبری بدهند که روز جمعه یا 
پنجشنبه آقای رئیس جمهور دستوری را به فلان دستگاه یا وزارتخانه داده است، خیلی مشکل 
گشا نخواهد بود.دستورات تلفني حسن روحاني به وزرا و سولان کشور با بازخوردهایي مواجه 
شده است. برخي رسانه ها به این اقدام رییس جمهور خرده گرفته اند و معتقدند این دستورات 
باید در میدان عمل مورد بررسي قرار گید والبته انتظار دارند رییس جمهور به صورت میداني 
وارد مســایل مهم روز شــود و صرافا به دستورات تلفني بسنده نکند.سیدحمید حسینی وزیر 
ارشاد دولت دهم گفت: دستورات تلفنی رئیس جمهور به دستگاه های مختلف ارزش خبری 

ندارد. باید نتیجه آن دستورات و کارها به اطلاع مردم برسد تا موجب امیدواری جامعه شود.
مشروح گفتگوی حمید حسینی را در ادامه بخوانید.

دستورات تلفني رئیس جمهور را چگونه ارزیابي مي کنید؟
البته تحرک و وقت گذاری آقای رئیس جمهور برای اداره دولت در مقایســه با گذشــته 
الان بیشتر است. برای نمونه او جلسات مقابله با کرونا را مرتب تشکیل می دهد. بالاخره مسئله 

حفظ جان مردم مهم است و به طور طبیعی دولت در موضوع کرونا تلاش بیشتری می کند.
چرا آقای رئیس جمهور درباره موضوعات مهم سفر نمی رود یا با مسئولان مربوطه 

به صورت حضوری جلسه نمی گذارد؟
پیش از این هم آقای روحانی زیاد سفر انجام نمی داد. یک نصف روز به یک استان می 
رفت، در جلسه شورای اداری سخنرانی می کرد و به تهران بر می گشت. آقای رئیس جمهور 
بیشــتر توقع دارد که وزرا کارها را پیگیر باشــند. البته سن و سال ایشان هم بالاست. افراد مسن 
بیشتر در معرض بیماری هستند. نباید زیاد از ایشان توقع داشت که مثل بقیه در صحنه باشد و 
به این صورت کار کند. آقای روحانی به هر حال هرچقدر بیشتر بتواند در صحنه حضور داشته 
باشد، این مسئله دلگرمی بیشتری را ایجاد می کند و بیشتر با واقعیت های جامعه آشنا می شود.

در مجموع شما موافق دستورات تلفنی آقای روحانی هستید؟
خوب است اما کافی نیست. بیشتر باید نتیجه دستورات گزارش شود. در گذشته سراغ 
نداریم این جور مســائل را خبری کننــد. بالاخره مکاتبه و تماس تلفنی بین رئیس جمهور و 
مسئولان برای پیگیری کارها زیاد است اما حالا بخواهند روی این تماس های تلفنی مانور بدهند، 
معتقدم ارزش خبری ندارد. باید نتیجه آن دســتورات و کارها به اطلاع مردم برســد تا موجب 
امیدواری جامعه شود. اینکه بگویند روز جمعه یا پنجشنبه آقای رئیس جمهور دستوری را به 

فلان دستگاه یا وزارتخانه داده است، خیلی مشکل گشا نخواهد بود.

هنوزبهدورانپساکرونانرسیدهایم

در جلسه هیأت دولت به ریاست دکتر روحانی صورت گرفت؛

آییننامهخریدخدماتدستگاههایاجراییاز
بخشخصوصیوتعاونیتصویبشد

ســرویس سیاسی- علی ربیعی در 
نشســت خبری هفتگی خود با اصحاب 
رسانه، اظهار کرد:این روزها بیش از گذشته 
باید از اقدامات گفته شــود تا با آن ها آشنا 
شویم، مردم شــایعاتی می شنوند که باید 

برای آن ها جواب داشته باشیم.
وی ادامه داد:روزهای سختی است 
که نیاز اســت با آرامــش روانی و همدلی 
نسبت به هم پیش برویم.ربیعی خاطر نشان 
کرد:کرونا کما کان مهم ترین مسئله دولت 
است و جزء موضوعات مهم و همیشگی 
است که در جلسات اقتصادی و ستاد ملی 

مبارزه با کرونا پیگیری می شود.
ســخنگوی دولت در ادامه تصریح  
کرد: سیاســت گــذاری در دولت و نظام 
سلامت وارد مرحله جدی شده است و ما 

روزهای تازه ای را  تجربه می کنیم.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
توسط دولت گفت: روزهای پس از کرونا 
مطرح اســت، البته ما به دوران پسا کرونا 

نرسیده ایم  این بیماری از ماه های قبل شروع 
شده است و آثار آن همانطور که گفتیم باقی 

مانده است و کرونا تمام نشده است.
دســتیار اجتماعی رئیس جمهور در 
همین راستا تاکید کرد تاکید کرد:اگر بتوانیم 
سه اصل فاصله گذاری ، ماسک گذاری و 
بهداشــت را رعایت کنیم علاوه بر کنترل 
بیماری به پویایی اقتصاد هم خواهیم رسید.
 وی افــزود: تا همین مرحله که مهار 
صورت گرفته  اســت به یک تجربه بزرگ 
دست پیداکردیم که حتی پس از تمام شدن 
کرونــا می توانیم در عرصــه های جدید  
اســتفاده کنیم. ربیعی همچنین بیان کرد: 
یک روح جدید در حمکرانی و  سیاســت 
دمیده شــده است، مبازره با کرونا الگویی 
برای دولت با اشــکال نوین عقلانیت  به 
همراه داشته است.وی با اشاره به بازگشایی 
حرم ها و اماکن متبرکه نیز گفت: گزارشات 
ما نشان می دهد در بعضی از اماکن فاصله 
گذاری  خوب رعایت شــده اســت و در 

بعضی دیگر ضعیف بوده است.
ربیعی افزود: گزارشــات می گوید 
رعایت فاصله گذاری و استفاده از ماسک 
در وســایل نقلیه عمومی ۳۰ تا ۴۰ درصد 
و در مترو ۹۰ درصد بوده اســت، اما فاصله 
گذاری رعایت نشده است.برای همین به 
وزارت صمت دستور داده شد تولید ماسک 

را افزایش دهد.
در چند استان به پیک بیماری 

رسیده ایم
ســخنگوی دولت همچنین گفت: 
ما در شــرایط  فعلی در چند استان به پیک 
بیماری رسیده ایم؛ این به معنای پیک جدید 
نیســت، بلکه اســتان هایی که وارد پیک 
نشده اند، امروز وارد پیک شده اند. نباید به 

اشتباه گفته شود وارد پیک جدید شدیم.
وی یادآور شد: برای دولت روزهای 
سختی اســت هم برای نرسیدن آسیب به 
اقتصاد خوانوارها هم جان انســان ها. آثار 
تعطیلات عید فطر امروز خود را نشان می 
دهد. عادی سازی که انگار کرونا تموم شده 

امروز خود را نشان می دهد.
ســخنگوی دولت خاطرنشان کرد: 
پیک های ســرپایی مــا افزایش پیدا کرده 
اســت. از ۲هزار تســت به ۲۶ هزار تست 
رسیدیم؛ قطعا پیک سرپایی ما افزایش داده 

شده است.
تصمیمات جدیــد دولت برای  

مستاجران 
وی همچنیــن گفت: بعــد از کرونا 
درباره افزایش قیمت مسکن و نرخ اجاره 
بهای خانه ها در دولت بحث شــد. معاون 
اول دولــت مامور شــد کارگروهی برای 

مســکن تشــکیل دهد. به طور خلاصه 
می گویم در سیاســت های کوتاه مدت و 
بلند مدت فعالیت کــرده و برای هر دوره 

تصمیمات لازم گرفته می شود.
ربیعی افزود: اول برای مســتاجران 
تصمیماتی گرفتیم که به محض نهایی شدن 
اطلاع رسانی خواهد شد. وزارت مسکن 
مکلف شد برای تامین مسکن پایدار برای 
کم درآمدها طرح ملی مســکن را به کمک 
وزارت خانه های ذی ربط و بانک ها برای 

تامین ۴۰۰ هزار مسکن انجام دهد.
وی ادامه داد: ستاد اجرایی تا وزارت 
دفاع، وزارت امــوزش و پرورش وزارت 
کار  و مناطــق آزاد توافــق نامه هایی برای 
کنترل قیمت و افزایش تولید مسکن بسته 

اند.
ربیعی گفــت: تفاهم نامه هایی بین 
نهادهــای مختلف امضاء و برخی آز ان ها 
کار را آغاز کردند. سایر دستگاه ها که پای 
کار نیامدند از طریق مصوبه دولت برای در 
اختیار گذاشتن زمین در طرح ملی مسکن 

پای کار خواهند آمد.
ربیعی همچنین یادآور شــد: برای 
جاهایــی که مجوز صادر می کنند و هزینه 
دارد مشــغول رایزنی  بــرای تخصیص 
هســتیم. وی با اشــاره به آمار متقاضیان 
اخذ مســکن ملی گفت: یــک میلیون و 
ششــصد متقاضی در مرحلــه اول تقاضا 
دادند. یکــی از تصمیماتی که برای کوتاه 
مدت و بلند مدت گرفته شــد ؛ این بود که 
تســهیلات بانک مسکن دراختیار  افرادی 
 که بخواهند ســاخت و ســاز کنند، قرار 

می گیرد.

سرویس سیاسی- هیــأت وزیران 
آیین نامه اجرایی قانون برنامه پنجســاله 
ششم توســعه، موضوع خرید خدمات 
دستگاه های اجرایی از بخش خصوصی 

و تعاونی را تصویب کرد. 
در جلسه هیات دولت،  سرپرست 
صنعت معدن و تجارت  و وزیر بهداشت 
درمــان وآموزش پزشــکی از عملکرد 
وزارتخانــه های متبوع خــود گزارش 

دادند.
 رییس جمهوری پس از اســتماع 
گزارش وزارتخانه هــای صنعت معدن 

و تجارات و بهداشــت درمان وآموزش 
پزشکی دســتورات لازم را در این زمینه 

صادر کرد.
 هیــأت وزیران  در این جلســه به 
منظور مردمی شــدن و گســترش سهم 
بخــش خصوصی و تعاونــی در اقتصاد 
و افزایــش بهره وری و ارتقای ســطح 
کیفی خدمات و مدیریــت بهینه هزینه، 
آیین نامه اجرایی قانون برنامه پنجســاله 
ششم توســعه، موضوع خرید خدمات 
دستگاه های اجرایی از بخش خصوصی 

و تعاونی را تصویب کرد.

مطابق این آیین نامه، در راســتای 
بهــره وری  ارتقــای  و  بهینه ســازی 
قراردادهــای خرید خدمات و توســعه 
ظرفیت بخش های خصوصی و تعاونی، 
دســتگاه های اجرایی می توانند نســبت 
به انعقاد قراردادهای بیش از یکســال با 

خدمت دهنده اقدام کنند.
ایجاد و توســعه هرگونــه واحد 
عملیاتی، ساختار ســازمانی و استخدام 
جدیــد برای فعالیت هایــی که خدمات 
آنهــا از طریق بخش خصوصی و تعاونی 
تأمین می شــود، ممنوع است و سازمان 

اداری و اســتخدامی کشور موظف است 
با همکاری دستگاه های اجرایی، ساختار 
ســازمانی واحدهایی را که وظایف آنها 
از طریق خرید خدمات انجام می شــود، 

بازبینی کند.
افــزون بر این، بــه منظور فرهنگ 
ســازی و ایجاد باور سازمانی برای برون 
سپاری خدمات دســتگاه های اجرایی، 
سازمان اداری و استخدامی کشور مکلف 
اســت نســبت به پیش بینــی دوره های 
آموزشــی لازم در ســرفصل دوره های 

آموزشی دستگاه های اجرایی اقدام کند.

سخنگوی دولت با اعلام اینکه  هنوز به دوران پسا کرونا نرسیده ایم، یادآورشد: این بیماری از ماه های قبل شروع شده است و آثار آن همانطور که گفتیم 
باقی مانده است و کرونا تمام نشده است.


